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 2023במאי  29 וםמיהרובע סיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

  .החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס 2023 במאי  29 שני ביום  . 1

עמירם שלמה פסי, אבנר הלחמי, יוסי חזאי, מאיר מוסאי,  ,קמי רובינזון– יו"ר נוכחים:

 והח"מ. יעקב )ג'וקי( ניבבריט, 

)ללא  אפי מלר  ב,דובי יודקין )הודעות מוקדמות( , מירב רבי, לירז סופרין :נעדרו

 .הודעה מוקדמת(

  תושבים. 5יו"ר ועדת ביקורת בני הרפז,  חבר ועדת ביקורת רון אבל ו : כמו כן השתתפו

 מברך את המשתתפים.  – יו"רקמי רובינזון  .  2

  :והסיכומים לגביהם הלן הנושאים שהועלול 

 חירותב

 ועד רובע מכבים נבחר בבחירות המוציפאליות בפתק נפרד.

וחצי שנים נוכחתי לדעת שהועד הינו גוף חיוני וחשוב ביותר לשמירה  4מאז שאני בועד כ 

 על צביונו ואיכות החיים בו.

אנו מספר חודשים לפני הבחירות שיערכו באוקטובר ואני מוטרד מכך שאינני רואה 

לועד שלנו  ,לבחירות הועד ושוב אני מדגיש אנו לא ועד שכונתימועמדים והתארגנות 

עד היום כמעט כל דבר שביקשנו מהעירייה לטובת  .מעמד סטוטורי חוקי בעל סמכות וכוח

 פ"ע.וש ןהתושבים קיבלנו כולל תקציבים מיוחדים לתרבות, ביטחו

 יו"ר ועדת בטחון ויו"ר ועדת לתכנית רב שנתית ותקציבים -יוסי חזאי

 יש התארגנות מסוימת ובחינתי יש חשיבות לכניסה למועצת העיר.

 יו"ר קמי 

עזור לפעילות ולהשגים יזה  .חשוב שיהיה גם נציג במועצת העיר אך במקביל לועד ,נכון

 .של הועד

 

 הרובעמחזיק תיק ו סגן ומ"מ ראש העיר – פסישלמה 

של תושבי הרובע הייתה בעבר בקדנציות  םילטובת ייצוג הולם של האינטרסים היחודי

 –קודמות רשימה מקומית פוליטית עם חברי מועצת העיר במקום שמתקבלות ההחלטות 

שולחן מועצת העיר , מה שלא קיים בקדנציה הנוכחית . ברור שככול שתהיה נציגות 

ב מובהקת של נציגי הרובע כחברי מועצת העיר אז האינטרסים המקומיים יזכו לייצוג טו

 יותר . 

מסכים עם דברי יו"ר וועד הרובע על החשיבות והתרומה של וועד רובע משמעותי שנבחר 

בבחירות , הוא מחזק את מעמדו של הרובע . וועד רובע סטטוטורי שמעמדו קבוע בחוק 

  .2003העיריות , כחלק מהחלטת הממשלה לאיחוד הרשויות המקומיות מ 

 יער מכבים

 רובינזון  יו"ר קמי 

פרוייקט מקורית ביער מכבים הסתיים בהצלחה רבה, כל החששות של שומרי הטבע 

חלקם הוחלפו וכן  ,לא פגעו כמעט בעצים .למינהם התבדו קיבלנו יער יפה ויותר מטופח

 נשתלו עצים חדשים.



 דרך הפטרולים ההרוסה שהיתה נסללה כולה מחדש.

 הועד יעקב )ג'וקי(ניבאת חבר  אני קורא שכל מי שהשמיץ את הועד ובמיוחד באופן אישי

 חייב לו התנצלות גדולה.

 מזמין את התושבים לבקר ביער.

 

  יו"ר ועדת שפ"ע –( ניב גו'קייעקב )

המלצה לחנוך את  ביבסמר חיים לראש העיר להעביר  גיא עידוהמלצתי למשנה למנכ"ל 

 היער.

 

 אודיטוריום תיכון מו"ר

 רובינזוןיו"ר קמי 

ועם מנהלת התיכון בנושא וסוכם על השימוש באודיטוריום החדש  אבנרעם יחד נפגשתי 

 לטובת פעילות תרבות שונות כגון הרצאות וכו' לטובת תושבי הרובע.

 יו"ר ועדת תקשורת ומומנה על המחשוב –הלחמי  אבנר

 הנושא מתקדם והרצאה ראשונה תתקיים בהקדם.

 

 מעברים לבוכמן

 רובינזון יו"ר קמי

ואני עם היועץ  שלמה פסיישבנו  בנושא.בוכמן הגישו עתירה חלק מתושבי שכונת 

 דרכי תגובה.לדון בהמשפטי 

אני לא צריך להסביר את החשיבות לכך שפתיחת המעברים בין בוכמן לרעות יגרום לנזק 

 התחבורתי. ןולא רק מהפ בלתי הפיך ובלתי נסבל לתושבים שלנו ושל בוכמן

 נגד פתיחת המעברים.מתארגנות החתמת עצומה של תושבי רעות 

 

 הרובעמחזיק תיק ו סגן ומ"מ ראש העיר –שלמה פסי 
)תושבי רעות רחוב שוהם( שהגיעו לדיון  בעקבות פניות תושבים וגם משפחת אהרונוב

הזה,  והדאגה הגדולה שמובעת  על ידי תושבי רעות לעניין העתירה שהוגשה על ידי 

קבוצה מתושבי השבטים/ מוריה והשלכותיה הקשות וההרסניות על תושבי רעות באם 

מים חלילה יפתח המעבר ביו מודיעין לרעות , מובהר בזאת כי הנושא מוכר ועלה מספר פע

בעבר וכי הסיבות מדוע המעבר הזה שמעולם לא היה קיים לא נפתח נעוץ בסיבות כבדות 

משקל המביאות בחשבון את כלל המשמעויות וההשלכות לרבות השלכות מאוד שליליות 

על תושבי רעות אבל ולא פחות גם על תושבי מוריה והשבטים  )ככול שקרובים יותר 

ייחסו בעתירה חסרת האחריות שהגישו. מגוון למקום( שעליהם העותרים כלל לא הת

הפתרונות להקלת התנועה מאזור השבטים / מוריה לרעות ובדגש על התחבורה הציבורית  

לכיוון על יסודי מור הם יותר מאלמנט אחד כשלכול פתרון תועלת לצד נזק . העירייה 

בכלל  בוחנת את כול הפתרונות בראיה הכוללת שלטובת הציבור כולו תוך שמבאים

השיקולים את האינטרס הציבורי הכולל . קיימות סיבות מאוד משמעותיות מדוע על 

 העתירה שהוגשה דינה להידחות . 

 יו"ר ועדת ביטחון ויו"ר ועדה לתוכנית רב שנתית ותקציבים –יוסי חזאי 

 עו, מחכים לסימיםגיה –מצלמות שטח 

 הסתיים כולל תאורה –כביש היקפי 

 2023תכנית עבודה לשנת  לא יצאה –שבילי אש 



, שמוליק  ג'וקי קמי,ם יונטיוביצעתי מספר פגישות עם הגורמים הרל –החלפת משמרות

 יניב עמוס. –גזבר העיריה ומנהל אגף בטחון  –כהן 

 מתברר שיש פער ביננו לבין הגזבר.

 

 2024תקציב 

 חייבים להתחיל בהכנות , אנו חייבים לאתגר את המועצה החדשה

 

 יו"ר ועדת כספים וצרכנות – מאיר מוסאי

את יעביר עמירם  ,פתרון בשטחהצעה לואני  עמירם בריטמצאנו  -סיבוב רחוב פשוש

 לגורמי העירייה. ההצעה

 העלה נושא תרבות במכבים , ועד הרובע ייבחן ויבדוק הסוגיה. – )מכבים( דני לויט

הוועד אינו יכול לקבוע , העלה סוגיית השתתפות נציגי עמותות בישיבות הוועד. כמו כן

 י להשתתף.שאלעמותות אם להשתתף , כל אחד ר

את הבעיה וההצעה לפתרון יש להעביר לוועדת התשתיות בתחבורה  – פסי שלמה

 עמירם.(שבראשות המשנה למנכ"ל העירייה . )באחריות 

 

 יו"ר ועדת תשתיות -עמירם בריט

 .(לב אירוסים)סחהסתיים שלה א'  – תאורה קטפרוי

 על סף התחלה.ם פרויקט תאורה שלב ב' בסוף שד' אורני

 מה מצב מורדות הקשת? אפשר לקבל תוכנית. – חזאי יוסי

 מהתקציב הכלל עירוני. 15%הוקצה לרובע  1.7.23תחילת עבודה  – ריבוד כבישים

 .עמירם בריטסעיפיו מטופלים ע"י  –אלבז חבר המועצה אבי מכתב 

 עמירם .כה מכוערים מאד נדרש החלפתםיבחניית הברצפרדעים  – )מכבים( לויט דני 

 יבדוק הסוגיה.

 

 יו"ר ועדת שפ"ע –יעקב )ג'וקי( ניב 

 יוסי חזאי.באחריות , טיפולו בנושא מדוביביקשתי  – סגירה יציאה צפונית

 .טרקטור לעבודת תשתית בנושאנדרש  – שבילי אש

 קק"ל ביצעו עבודה מצוינת. – ניקיון יער מכבים

 יה למי מודיעין לעבוד בשטחים מסוימים , מתוכננת סלילת כביש.עיש ב – קשתמורדות 

 לתושבים. יוציא פרסום ג'וקי – שביל הפטרולים ביער מכבים

 מיפינו השטח, מדוע לא מתקדם? – כופר חניה

 שלמה פסי 

 גיא עידולכול המוטרדים , אז לידיעתכם  , קיימת ועדה עירונית בראשות המשנה למנכ"ל 

י . הוועדה שלמה פסשבה חברים גזברות העירייה , מחלקת ההנדסה , אגף התשתיות וגם 

מנהלת מעקב בתדירות תלת חודשית במטרה לוודא שהדברים עוברים לפועל ומקומות 

  .החניה הנוספות ששולם עליהם דמי כופר חניה גם יוקמו בשטח



 

 יו"ר ועדת תקשורת וממונה על המחשוב  –אבנר הלחמי 

עובד התיאום מול אגף התרבות . ( 6.7.23בים )סינגולדה וסוכמו האירועים הקר – ותתרב

 .היטב

 שעת סיפור וכו' מתואם מול הספריות .

 ונבחרו המפעילים. תקציב ערבי השירה קוזז במעט

 פעילויות שלנו. סוכם שימוש באודיטוריום תיכון מו"ר לטובת

 בצמרות העצים.מונע מעלה נושא הפסקות החשמל , נדרש טיפול  –( אורן אהרונוב)רעות

 האם פנו להטמנת כבלים באדמה?

 נדרשת תאורה. (משפחת ג'רבישביל חשוך מאד )ליד  א. – תושבת מכבים

 )יש חוק ב. רחוב המייסדים בפינות מסוכן מאד מבקש התקנת מראות

 גד התקנת מראות(.נ

 .קיר אקוסטי נדרש 443ון כביד כיג. צפירות ורעש מ

 עמירם בריט.הנושאים הנ"ל יטופלו וייבדקו ע"י 

 

 לעיונכם.

במשרדי הוועד. 20:00 עהבש  4.7.23  בתאריךלישי שישיבה הבאה תתקיים ביום ה . 3  

 

  מנהל הרובע-שלמה-ודד בןע

 הפרוטוקולרושם 

 

 העתקים:

 הרובעסגן ראש העיר ומחזיק תיק מ"מ,  – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


